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Do ligi włoskiej ostatnio trafiło kilku brazylijskich zawodników. Były

selekcjoner reprezentacji Canarinhos, Dunga, wypowiedział się na ten

temat.

 

Roma dobrze zrobiła kupując Castana?

- On bardzo rozwinął się już na początku swojej kariery. Jest silny i dobrze gra głową.

Trochę przypomina mi Materazziego. Dla Romy to bardzo dobry interes.

 

Co myślisz o Dodo?

- Pokazał co potrafi. Niestety, ale kontuzja nieco zatrzymała jego rozwój. To jednak

nadal bardzo interesujący gracz, który może się jeszcze wiele nauczyć.

 

Przy Zemanie ta dwójka może się jeszcze rozwinąć?

- Zeman jest wielkim trenerem i świetnie współpracuje z młodzieżą. Na pewno nie

będą mieć problemów z zaadaptowaniem się we włoskiej piłce.

 

Lazio z kolei kupiło Edersona.

- Kilka lat temu wszyscy wiązali z nim ogromne nadzieje, jednak w Lyonie, przez

kontuzję, nie rozwinął się tak jak wszyscy oczekiwali. Jeśli uda mu się znaleźć

ciągłość, będzie dobrze.
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